CCMT2024 回顾

CCMT2024 Review

第十三届中国数控机床展览会(CCMT2024)于 2024 年 4 月在上海 China CNC Machine Tool Fair 2024 (CCMT2024) was successfully held in April 新国际博览中心成功举办。本届展会由中国机床工具工业协会主办, 并与上海市国际展览(集团)有限公司共同承办,展会以"聚焦—— 数字•互联•智造"为主题,展示机床工具行业在数字化、互联互通、 智能制造、高效加工方面所取得的最新成果,也体现了全球机床工具 行业正以更坚定的步伐、更清晰的方向, 迈向更加广阔的未来。本届 展会是在中国经济进入新发展阶段,以科技创新推动产业创新,发展 新质生产力,推动行业高质量发展的时代背景下举办的。CCMT2024 的召开,恰逢其时,汇聚业界的智慧和力量,共同探寻机床工具行业 未来发展新的增长动能和发展路径。

CCMT 是我国最具权威性的中国国际机床展览会 CIMT 的姊妹展,在 机床业界及广大用户中影响力不断增强,特别是在机床市场非常活跃 的华东一带。

当下中国经济高质量发展的大背景为机床工具行业打开了新的市场空 间。中央经济工作会议明确提出,要以科技创新推动产业创新,特别 是以颠覆性及前沿技术催生新产业、新模式、新动能,发展新质生产力, 聚焦于新兴产业、数字经济、绿色低碳和智能制造等领域。2025年 政府将加大"两新"、"两重"项目支持力度,将为机床工具行业带来更 多的增量需求。

CCMT2026 将在这样的背景下召开,使用上海新国际博览中心全馆 20 万平方米,吸引全球业界上千家上下游企业共同呈现一场数字化、 新技术与机床完美结合的制造业顶级盛会。

2024 at the Shanghai New International Expo Centre. Sponsored and organized by the China Machine Tool & Tool Builders' Association and co-organized by Shanghai International Exhibition (Group) Co., Ltd., the theme of exhibition is "Focus on-Digitalization, Interconnection, Intelligent Manufacturing ", it showcased the latest achievements for the machine tool industry in digitalization, interconnectivity, intelligent manufacturing, and efficient processing, it reflected the global machine tool industry's steadfast and clear direction towards a broader future. The event took place against the backdrop of China's economy entering a new development phase, where technological innovation drives industrial innovation, develops new productive forces, and promotes high-quality industry growth. The timing of CCMT2024 was opportune, gathering the wisdom and strength of the industry to explore new growth drivers and development paths for the future of the machine tool

CCMT is the sister show of CIMT which is the most authoritative show in China, and now CCMT plays more and more strong influence on the machine tool industry and especially in East China where the machine tool market is

The current backdrop of high-quality economic development in China has opened up new market opportunities for the machine tool industry. The Central Economic Work Conference explicitly stated that technological innovation should drive industrial innovation, particularly using disruptive and cutting-edge technologies to spawn new industries, models, and drivers, developing new productive forces, with a focus on emerging industries, digital economy, green and low-carbon fields, and intelligent manufacturing. By 2025, the government will increase support for "two new" and "two major" projects, which will bring additional incremental demand to the machine tool industry.

CCMT2026 will be held under such a background, utilizing the entire 200,000 square meters of the Shanghai New International Expo Centre. It will attract thousands of suppliers and users enterprises from the global industry to jointly present a premier manufacturing event that perfectly integrates digitalization, new technologies, and machine tools.

展览面积 Exhibition Space: 200,000m²

展商 Exhibitors: 1,877 (来自 28 个国家和地区, From 28 countries and regions)

观众 Visitors: 124,695

展团: 共有 12 个国家和地区的机床协会和贸促机构组 团参展, 分别是德国展团、美国展团、瑞士展团、意 大利展团、韩国展团、西班牙展团、日本展团、捷克展团、 法国展团, 印度展团和中国台湾地区及中国香港地区 展团。

Pavilions: Machine tool associations and trade promotion organizations from 12 countries and regions organized pavilions in the Fair. They were Germany, United States, Switzerland, Italy, Korea, Spain, Japan, Czech, France, India and Chinese



CCMT2026 概况

CCMT2026 Outlines

展览会名称: 第十四届中国数控机床展览会 (CCMT2026)

展览会时间: 2026年4月21-25日

展览会地点: 上海浦东 上海新国际博览中心

上海市浦东新区龙阳路 2345 号

预计规模: 200,000 平方米 (上海新国际博览中心全馆)

Name of Exhibition: China CNC Machine Tool Fair 2026 (CCMT2026)

Date: April 21-25, 2026

Venue: Shanghai New International Expo Centre (Pudong, Shanghai) 2345 Longyang Road, Pudong New District, Shanghai, P.R.China

Expected Space: 200,000 sqm (All exhibition halls of SNIEC)

境外合作单位:

美国机械制造技术协会, 西班牙机床工业协会, 欧洲机床工业协会, 意大利对外贸易协会, 印度机床制造商协会, 日本机床制造商协会, 日本锻压协会, 日本小件协会, 日本国际贸易促进协会, 韩国机床制 造商协会,英国制造技术协会,捷克机械工程技术协会,瑞士技术产 业协会, 法国制造技术协会, 台湾区机械工业同业公会, 台湾区工具 机暨零组件工业同业公会, 意大利机床机器人及自动化制造商协会, 德国机床制造商协会。

Overseas Supporters:

AMT, AFM, CECIMO, ITA, IMTMA, JMTBA, JFMA, JMAA, JAPIT, KOMMA, MTA, SST, SWISSMEM, SYMOP, TAMI, TMBA, UCIMU, VDW

展会官方网站: www.ccmtshow.com

Official Website: www.ccmtshow.com

全方位的观众服务:

在五天展期之外, 观众仍可随时从官网、官微等渠道查看展商和展品, 下载《展品清单》等展会资料, 使 CCMT 在一年 365 天之中不间断, 并可以延伸到世界每一个角落。

行业专家高度概括出展品体现出的技术发展趋势,成为观众了解当今 最新制造技术的风向标。

在全国重点工业地区举办路演活动,深入用户行业,解读 CCMT 看点, 为观众制定观展计划提供有力支撑。

建立贸易联络机制,组织重点领域用户与展商开展供需对接活动。

Comprehensive Visitor Services

Outside the five-day exhibition period, visitors can still view exhibitors and exhibits from the official website and Wechat at any time, and download the "Exhibit List" if needed, making CCMT uninterrupted throughout 365 days a year and extending to every corner of the world.

In-depth view on the exhibits by the industry experts becomes a vane for visitors to understand today's manufacturing technologies.

Roadshow activities are held in key industrial areas across the country providing strong support for visitors to make visiting plans.

Establish a trade liaison mechanism and organize supply-demand matching activities between users and exhibitors in key fields

展品范围:

金属切削机床;金属成形机床;特种加工机床、激光加工设备、增材 制造及专用设备;制造单元/系统、工业机器人及自动化设备;铸造、 热处理、注塑、清洗机等周边设备; 机床零部件及配套件; 数控系统、 数显装置及机床电器;磨料磨具、超硬材料及制品、涂附磨具、磨料 磨具专用设备; 刀具、工夹具及相关产品; 检验和测量设备; 工业物 联网、软件、标准、协议服务; 木竹加工机床; 信息咨询、工程服务。

Exhibits Profile:

Metal-cutting Machine; Metal-forming Machine; Non-traditional Machine, Laser Processing Equipment, AM & Special Purpose Machine; FMC / FMS, Robot, Automation Equipment; Casting Machine, Heat Treating Machine, Injection Molding Machine, Washing & Filtering Unit etc.; Component & Auxiliary; Numerical Control System, Digital Readout & Machine Tool Apparatus; Abrasive Compound & Slurry, Super hard Material & Products, Coated Abrasive, Equipment for Abrasive; Cutting Tool, Tooling, Jig, Fixture & Related Product; Metrology, Inspection & Measuring Equipment; IIoT, Software, Standard, Protocol; Wood & Bamboo-working Machine; Consultation and Engineering Service.

多种多样的宣传和配套活动

- 举办新闻发布会宣传展会
- 举办机床制造业 CEO 国际论坛共商行业发展
- 举办技术交流会介绍产品
- 设立新闻中心为媒体提供宣传资料
- 数十家媒体平台报道

Various Events for CCMT2026

- -Organize press conferences to promote the exhibition
- -"International CEO Forum"discussingdevelopmenttrendinthe manufacturing
- -Technical seminars to introduce products in detail
- -Press Center provides journalists with exhibitors' information
- -Covered by more than dozens of media platforms

CCMT2026 概况 **CCMT2026 Outlines**

境外代理联系方式

Overseas Agents Contact

Country and Region	Email
Czech (SST)	musil@sst.cz
France (Evolis)	villavicenciopatricia96@gmail.com
Germany (MMG)	Reinhard.Willenbuecher@Messe-Muenchen.de
	dobby.zhu@mm-sh.com
HK Region (CIEC HK)	zsw@ciec.com.hk
Italy (UCIMU)	project.manager@ucimu.it
India (IMTMA)	utsav@imtma.in
Japan (JAPIT)	tsuchida@japit.or.jp
Korea (JES MEDIA)	corres11@jesmedia.com
Swiss (SWISSMEM)	c.blaettler@swissmem.ch
Spain (AFM)	mikel.artola@afm.es
Taiwan Region (TAMI)	savannah@tami.org.tw
USA (AMT)	AArbex@amtonline.org

境外展商展位费

Overseas Exhibitor Booth Fee

展位种类 Type of Booth	价格(人民币 / 平方米) Price (RMB/m²)
标准展位 Package Stand	2,250
光地 Raw Space	2,000

欢迎积极报名参加 CCMT2026, 关注 www.ccmtshow.com 在线报名,

Welcome to participate in CCMT2026. Please visit www.ccmtshow.com for online registration, or contact overseas agents for joining national and regional pavilions.

报名开始时间预计 2025年6月敬请关注官网

Application is expected to start in June 2025 please pay attention to the official website

www.ccmtshow.com

报名截止日期: 2025年10月15日

Application deadline: October 15, 2025

如需了解更多信息,请联系我们:

For more information, please contact:

中国机床工具工业协会

地址:北京市西城区莲花池东路102号天莲大厦12层

邮编: 100055

电话: +86 10 6334 5696; +86 10 6334 5268

传真: +86 10 6334 5700 邮箱: cmtbagj@cmtba.org.cn

China Machine Tool & Tool Builders' Association

Address: F12, Tianlian Mansion, 102 Lianhuachi East Road,

Xicheng District, Beijing 100055, China +86 10 6334 5696; +86 10 6334 5268

+86 10 6334 5700 Email: cmtbagj@cmtba.org.cn





上海 - 通往中国市场的战略要道 中国经济、金融、制造、商业与航运的中心

Shanghai- Strategic Access to the Chinese Market
The Centre of Economy, Finance, Manufacturing
Commerce and Shipping in China

上海新国际展览中心 - 创意的舞台 先进、实用、国际化与专业化的完美体现

SNIEC-Stage of Creativity

The Perfect Embodiment of Advancement, Practicality
Internationalization and Professionalization

第十四屆中国数控机床展览会 CHINA CNC MACHINE TOOL FAIR 2026

CEMT 2026



时间: 2026年4月21-25日

地点: 上海浦东 上海新国际博览中心

Date: April 21-25, 2026

Venue: Shanghai New International Expo
Centre (Pudong, Shanghai)

主办:中国机床工具工业协会

承办:中国机床工具工业协会

上海市国际展览(集团)有限公司



CMTBA微信订阅号

Sponsor: China Machine Tool & Tool Builders' Association (CMTBA)
Organizers: China Machine Tool & Tool Builders' Association (CMTBA)
Shanghai International Exhibition (Group) Co., Ltd. (SIEC)